
Zastupitelstvo obce schvaluje:

finanční dar ve výši 3.000 Kč Chalupění, z. s.

prodej p. p. č. 177/2 a č. 177/3 v k. ú. Chvaleč manželům Kamitzovým

pronájem hospody U Podkovy na soukromou akci panu J. Dlouhému

prodej části p. p. č. 653/1 dle geometrického plánu č. 344-57/2024 v k. ú. Petříkovice u Trutnova panu 

       J. Přívratskému

dodavatele pronájmu sanitární techniky a oplocení na den obce – WC Servis s.r.o., Nymburk

pronájem budovy kiosku u požární nádrže Petříkovice + přilehlého areálu – paní E. Hurdálkové

dodavatele rekonstrukcí 4 ks asfaltových obecních komunikací – f. REPARE TRUTNOV s. r. o.

převod p. p. č 205 a části p. p. č 198 dle geometrického plánu č. 447-43/2013 v souladu s nájemní

smlouvou s dohodou o budoucí koupi – M. Šťastná

dodavatele oprav obecních komunikací živičnou směsí – p. Ouvín, Nový Bydžov

Usnesení v plném znění je vyvěšeno na úředních deskách. 

Příští zasedání zastupitelstva se bude konat 25. 6. 2024.

KVĚTEN 2024INFORMAČNÍ A KULTURNĚ-SPOLEČENSKÉ OBECNÍ LISTY

Z OBECNÍHO ZASTUPITELSTVA
Zasedání Zastupitelstva obce Chvaleč se konalo 14. května 2024.  Přítomno bylo 9 zastupitelů. 

VOLBY DO EUROPARLAMENTU 
Volby do Evropského parlamentu se konají ve dnech 7. 6. a 8. 6. 2024. Volební místnosti jsou jako obvykle ve

Chvalči na Obecním úřadě (zasedací místnost) a v Petříkovicích v budově na koupališti. V pátek budou

volební místnosti otevřeny od 14:00 do 22:00, v sobotu pak od 8:00 do 14:00.

OČKOVÁNÍ PSŮ 2024
Ve středu 12. 6. 2024 proběhne v naší obci veterinární očkování psů. Ve Chvalči bude očkování před

obecním úřadem v čase 16:20 – 16:40, v Petříkovicích u garáží vedle bývalé hospody v čase 16:50 – 17:00.

Očkování vztekliny – 380 Kč, kombinovaná vakcína - 480 Kč, čip + čipování - 600 Kč.

Podle novely veterinárního zákona s účinností od jara roku 2020 pes, který nemá čip, nemá platné očkování

proti vzteklině. Štěňata musí být očipována před odchodem k novému majiteli, nebo do 3 měsíců věku

(podle toho, která varianta nastane dříve). 

ÚPLNÁ ODSTÁVKA ELEKTŘINY VE CHVALČI
Společnost ČEZ Distribuce a. s. oznámila pro Chvaleč (Petříkovic se odstávka netýká) úplnou odstávku

elektřiny, která se koná ve středu 19. 6. 2024 od 7:00 do 19:00. Tato informace byla ze strany obce rozeslána

také mobilním hlášením rozhlasu všem, kdo bydlí ve Chvalči a jsou do této služby přihlášeni. 



SEKÁNÍ O SVÁTCÍCH A NEDĚLÍCH
Jaro je již za námi, začaly práce na zahradách. Jako každý rok, žádáme i letos všechny o dodržování zvyku,

aby o státních svátcích a nedělích nebyly používány vysokootáčkové motorové stroje, motorové pily,

křovinořezy, cirkulárky, rozbrušovačky, sekačky a byl alespoň v tyto dny v obci klid. Děkujeme všem

slušným lidem, kteří jsou ohleduplní ke svému okolí. Jelikož je ovšem takových lidí v naší obci bohužel čím

dál méně, bude na podněty nespokojených občanů naší obce pravděpodobně při nejbližších volbách zároveň

vyhlášeno referendum, kde se budou moci občané s trvalým pobytem v obci rozhodnout, zda chtějí, či

nechtějí v obci ustanovit zákaz těchto činností v neděli a ve státních svátcích formou obecně závazné

vyhlášky a pod hrozbou finanční pokuty. 

                                                                                                                                    Starosta obce

NOVÁ VÝSADBA V OBECNÍM PARKU VE CHVALČI
Zastupitelstvo obce schválilo na svém únorovém zasedání novou výsadbu okrasných keřů, bylin a stromků

ve chvalečském obecním parku mezi školou a tělocvičnou. Hotové výsadby byly předány 29. 4. v

odpoledních hodinách došlým zastupitelům obce s odborným komentářem zhotovitele – p. Jana Jankoviče z

Úpice. Provedené výsadby zkrášlily obecní park a budeme doufat, že zde budou dlouho a nestanou se terčem

nenechavců. 

                                                                                                                                    Starosta obce

OBECNÍ CHODNÍK VE CHVALČI
Obec Chvaleč podala na Státní fond dopravní infrastruktury žádost o dotaci na etapu č. 1 obecního chodníku

(od křižovatky pod kostelem na Adršpach po domek paní Langhamrové). Bohužel v prvním letošním

vyhlašovaném kole nebyla naše žádost úspěšná. Budeme tedy zkoušet štěstí v dalších vyhlašovaných kolech,

která budou následovat v průběhu roku. 

                                                                                                                                    Starosta obce

ZÍSKÁNÍ DOTACE NA PROJEKT REKONSTRUKCE BUDOVY ZŠ 
Naopak úspěšná byla naše obec v získání dotace z dotačního fondu Královéhradeckého kraje, kdy se

podařilo získat 200.000 Kč na projektovou dokumentaci rekonstrukce a stavebních úprav budovy základní

školy čp. 66 ve Chvalči. Celkové náklady na projektovou dokumentaci činí 532.000 Kč, zbylou část bude obec

hradit ze svého rozpočtu. 

                                                                                                                                    Starosta obce

SÁČKY NA PSÍ EXKREMENTY
Všichni, kdo platí poplatek za psa a mají řádně zaplaceno, si mohou na obecním úřadě u paní Dvořákové

vyzvednout sáčky na psí exkrementy. Poplatek za psy je v naší obci použit na případné zadržení a umístění

zatoulaných a opuštěných psů v útulku v Trutnově a úhradu s tím služeb spojených. Nově pak i na nákup

těchto sáčků. Na každého psa je pak samozřejmě stanoven maximální měsíční limit sáčků.



VÝZVA PANA DVOŘÁKA
Vážení spoluobčané,

rozmohl se nám tady takový nešvar, že někteří spoluobčané nám tady vypouštějí výkaly a septiky do

chvalečského potůčku. Je to velmi nepříjemné a zapáchající, což obtěžuje vaše sousedy. Děkuji za pochopení.

                                                                                                                                 V. Dvořák, Chvaleč čp. 149

Pozn. starosty: Popsaný jev se nestal bohužel poprvé a je samozřejmě zákonem zakázán. Případné opakování této

nepříjemné situace doporučuji zdokumentovat (např. video v mobilním telefonu), včetně případného původce (natočit,

od jakého domu to teče do potoka) a následně řešit se správcem chvalečského vodního toku (Lesy ČR s. p., Správa toků)

a odborem životního prostředí Městského úřadu v Trutnově. Obě tyto organizace původce fekálií v potoce samozřejmě

náležitě finančně „ohodnotí“. 

VÁŽENÍ SOUSEDÉ, SOUSEDKY!
Narodil jsem se zde a celý svůj život jsem strávil tady v krásném podhůří Jestřebích hor. Velmi dobře si

vzpomínám na svá školní léta strávená ve chvalečské jednotřídce, na atmosféru experimentální výuky pana

řídícího Jiránka, na toulky po okolí, soutěže, hry, které měla na starost nová paní družinářka Olinka Šulcová.

Myslím si, že nám tato chvalečská školička dala dobrý základ, abychom se nadále neztráceli a aby z nás

mohli vyrůst slušní lidé. Čas běžel dále – ten nikdo nezastaví, přišla nová generace kantorů. Do mojí bývalé

školičky začaly chodit moje děti a nyní navštěvují školu jejich potomci. Měli jsme možnost jako rodičové

porovnávat děti, které absolvovaly základ v městské škole s našimi potomky. Musíme naprosto zodpovědně

prohlásit, že pedagogické výsledky především paní učitelky Evy Binkové, si nezadaly s výsledky městských

škol na druhém stupni (ZŠ Komenského, ZŠ V domcích), ba naopak, naše děti byly kompletně připravenější, a

to jak studijně, tak do života.

O to větší šok pro mě bylo sdělení pana starosty, že odvolává z funkce p. ředitelku E. Binkovou. Tak jsem se

vypravil za některými zastupiteli (trochu na mě krčili rameny a nic přesného jsem se nedozvěděl). Vydal

jsem se tedy s mojí paní za paní učitelkou s velkým „U“ Evou Binkovou zjistit, co se stalo. Setkali jsme se s

člověkem zlomeným nastalými okolnostmi a doufám, že i s člověkem, který je i nadále odhodlán se s

nastalou situací poprat a dokázat všem, že cesta, kterou zde razí 30 let je ta správná. Poté jsme si vyjednali

návštěvu u p. Tomáše Prouzy. Pan starosta nás přijal – mě, moji paní a rodiče našeho vnoučka Petru a Kubu.

Vyslechli jsme obsáhlé vysvětlení jeho rozhodnutí, lidsky jsme si hezky popovídali a vše podrobně rozebrali.

Je velmi smutné, že na malé vsi si někteří lidé neumí řešit své problémy z očí do očí a řeší to posíláním

anonymních udání plných konspiračních obvinění, kterými by se nota bene nemusel nikdo vůbec zabývat.

Je to přece anonym a anonym byl, je a bude vrchol slabošství nebo lépe řečeno srabáctví. Nic z těchto

konspiračních teorií nebylo nikdy a nikým prokázáno. Argumentace, že paní učitelka zvyšuje na děti hlas je

opět zcestná. Já např. pracuji jako pedagog řidičů a vím, že pokud je potřeba něco důrazně vysvětlit, je

potřeba přitlačit a některé důležité myšlenky prosadit větším promodulováním hlasu, to jsou přeci základy

pedagogiky. Mluvili jsme i s některými dětmi a tyto vyjádřily svůj postoj v dopise, který paní Učitelce

Binkové poslaly (naprosto spontánně). Pro mě jako pro člověka, který zde celý život trávím a není mi

lhostejný osud chvalečské školy a dětí z obou obcí, jsou prioritní výsledky a zásluhy, které zůstaly za ta léta

za paní učitelkou s velkým U. Z chvalečské školičky se rekrutují lidé s vysokoškolským vzděláním … i lékaři,

prostě lidé, kteří dostali ten správný základ ŠKOLA – ZÁKLAD ŽIVOTA. Dům s pevným základem nespadne.

Výsledek není samozřejmě jen práce jednoho člověka – je to práce celého týmu. Ale je potřeba si uvědomit,

kdo byl na začátku, kdo 30 let toto vše budoval, obětoval tomu i kus svého života. Dělat učitele na vesnické

škole není jen povolání, ale především poslání. Já jsem přesvědčen, že kdyby nikdo, tak paní učitelka s

velkým U na začátku je člověk na svém správném místě, i když pořád v životě platí „není ten, aby se zavděčil

všem“ a na vesnici obzvláště.

                                                                                                                                                                      Olin Dlouhý



MAMINKÁM K SVÁTKU

SETKÁNÍ OBČANŮ U STUDÁNKY PETŘÍKOVICE
Letošní setkání občanů u studánky v Petříkovicích je plánováno v sobotu 15. června od 15:00. K poslechu a

tanci bude hrát známá country skupina PĚNA. Zdarma se budou opékat párky, pít pivo i nealko nebo čistá

voda ze studánky. Pro děti budou opět připraveny melouny na mlsání. Odvoz ke studánce pro starší

spoluobčany nebo ty hůře chodící zajistí opět technika. 

                                                                                                                                  Srdečně všechny zve                      

                                                                                                                     Spolek přátel pod Jánským vrchem 

AKCE

XIV. PÁRKYÁDA
20. července od 15.00 se v Petříkovicích na koupališti koná hodinový závod v pojídání párků. Srdečně zveme

všechny závodníky a závodnice. Pravidla jsou pro všechny stejná. Vítězí ten, kdo sní nejvíce párků za 1

hodinu. Startovné je 200 Kč. Přihlášky se podávají u pana Petra Kurice, telefon 604 236 748. Zveme všechny

fandy na povzbuzení závodníků a také pro lepší atmosféru. Pro závodníky jsou připraveny pěkné ceny a

vzpomínka na tento zajímavý závod. Pro děti je připravena soutěž v hodu koule na určený cíl, přihlásit děti

lze přímo na místě akce. Během závodu je připravena soutěž i pro diváky.

                                                                                                                    Spolek přátel pod Jánským vrchem

Sál v Hospodě U Podkovy se 16.5. zcela zaplnil maminkami a babičkami. Děti z obou školských zařízení

předvedly pro přítomné ženy pásmo básniček, pohybových variací s hudbou a pohádku.Každé z dětí mělo

svou roli a o dojemné situace nebyla nouze. Působivá pohádka "O koťátku, které zapomnělo mňoukat" byla

pěknou ukázkou nejen dětí v roztomilých zvířecích kostýmech, ale i sounaležitosti a pomoci mezi sebou.

Na závěr besídky byly přítomné ženy obdarovány krásnou květinou a srdíčkem, nechybělo chutné

občerstvení a velké poděkování všem účinkujícím.                

                                                                                                                                              V. Férová

NOVÁ PUBLIKACE O STARÝCH POHLEDNICÍCH Z NAŠÍ OBCE
Při pořádání Dne obce 22. 6. 2024 bude jak v areálu chvalečského koupaliště, tak na výstavě v budově

základní školy k dostání připravovaná nová publikace o starých pohlednicích Chvalče, Petříkovic a

Müllerovky, která vznikla pod taktovkou autora Mgr. Romana Reila a jeho kolegů ze soukromé sbírky

našeho zastupitele Michala Binka. Ten svou sbírku nezištně poskytl pro vznik obrazové knížky, za což mu

patří velké poděkování, stejně jako i všem zastupitelům obce, kteří jednomyslně podpořili vznik tohoto

vzpomínkového materiálu. K dostání bude nová obrazová knížka od 24. 6. na podatelně obecního úřadu u

paní Dvořákové. Jelikož jsem již publikaci měl možnost zhlédnout, mohu navnadit zájemce tím, že se v

publikaci objeví dosud nikdy nezveřejněné pohlednice, které nebyly ani v knize o obci z roku 2015. 

                                                                                                                                         

                                                                                                                                            Starosta obce





Ve dnech 7. 6. (pátek), 13. 6. (čtvrtek), 14. 6. (pátek) a 28. 6. 2024 (pátek) nebudou v provozu naše

ordinace.

Změna ordinační doby od 1. 7. 2024 do 26. 7. 2024

1.7. 2024 Pondělí 13:00-15:00 (Radvanice) MUDr. M. Šturalová

2.7. 2024 Úterý – neordinujeme

3.7. 2024 Středa – neordinujeme

4.7. 2024 Čtvrtek 13:00-15:00 (Radvanice) MUDr. M. Šturalová

8.7. 2024 Pondělí 13:00-15:00 (Radvanice) MUDr. M. Šturalová

9.7. 2024 Úterý – neordinujeme

10.7. 2024 Středa – neordinujeme

11.7. 2024 Čtvrtek 13:00-15:00 (Radvanice) MUDr. M. Šturalová

12.7. 2024 Pátek 13:00-15:00 (Teplice) MUDr. M. Šturalová

15.7. 2024 Pondělí 8:00-11:30 (Radvanice)

16.7. 2024 Úterý 8:00-11:30 (Chvaleč)

17.7. 2024 Středa 8:00-11:30 (Teplice) 13:00-17:00 (Radvanice)

18.7. 2024 Čtvrtek 8:00-11:30 (Jívka)

19.7. 2024 Pátek 8:00-11:30 (Radvanice) 13:00-15:00 (Teplice)

22.7. 2024 Pondělí 8:00-11:30 (Radvanice)

23.7. 2024 Úterý 8:00-11:30 (Chvaleč)

24.7. 2024 Středa 8:00-11:30 (Teplice) 13:00-17:00 (Radvanice)

25.7. 2024 Čtvrtek 8:00-11:30 (Jívka)

26.7. 2024 Pátek 8:00-11:30 (Radvanice) 13:00-15:00 (Teplice)

 

MUDR. ZÁVESKÝ
OMEZENÍ ORDINAČNÍ DOBY -  ČERVEN, ČERVENEC, SRPEN

PODĚKOVÁNÍ
Děkujeme Spolku CHRPA za sponzorský dar ve výši 25 000,- Kč, který je použit na dopravu na školní výlety.

                                                                                                                                                                         Eva Binková



Změna ordinační doby od 5. 8. 2024 do 30. 8. 2024

5.8. 2024 Pondělí 13:00-15:00 (Radvanice) MUDr. M.Šturalová

6.8. 2024 Úterý - neordinujeme

7.8. 2024 Středa - neordinujeme

8.8. 2024 Čtvrtek 13:00-15:00 (Radvanice) MUDr. M.Šturalová

9.8. 2024 Pátek 13:00-15:00 (Teplice) MUDr. M.Šturalová

12.8. 2024 Pondělí 13:00-15:00 (Radvanice) MUDr. M.Šturalová

13.8. 2024 Úterý - neordinujeme

14.8. 2024 Středa - neordinujeme

15.8. 2024 Čtvrtek 13:00-15:00 (Radvanice) MUDr. M.Šturalová

16.8. 2024 Pátek   13:00-15:00 (Teplice)     MUDr. M.Šturalová

 

19.8. 2024 Pondělí 8:00-11:30  (Radvanice)

20.8. 2024 Úterý    8:00-11:30  (Chvaleč)    

21.8. 2024 Středa  8:00-11:30  (Teplice)     13:00-17:00 (Radvanice)

22.8. 2024 Čtvrtek 8:00-11:30  (Jívka)        

23.8. 2024 Pátek - NEORDINUJEME

 

26.8. 2024 Pondělí 8:00-11:30 (Radvanice)

27.8. 2024 Úterý    8:00-11:30 (Chvaleč)    

28.8. 2024 Středa  8:00-11:30 (Teplice)     13:00-17:00 (Radvanice)

29.8. 2024 Čtvrtek 8:00-11:30 (Jívka)        

30.8. 2024 Pátek    8:00-11:30 (Radvanice) 13:00-15:00 (Teplice)

 

V případě akutního problému navštivte odpovídající ambulanci v nemocnici.

Omezení ordinační doby naleznete na www.venkovskylekar.cz.

                                                                                                                                     MUDr. Ladislav Záveský

JUBILEA

Toto vydání připravili – Ing. Tomáš Prouza, Mgr. Eva Binková.

CHVALEČÁK - zpravodaj OÚ Chvaleč. Tiskne a vydává Obecní úřad. 

Reg. číslo RR/21/94/HB. Ročník XXIX. Odpovědná redaktorka - Mgr. Eva Binková, 

542 11 Chvaleč 77. Grafické úpravy – Bc. Barbora Binková.

Všem jubilantům měsíce května srdečně gratulujeme  

a přejeme mnoho životní pohody, štěstí a především stálého zdraví!

http://www.venkovskylekar.cz/

